
 
 
’s-Hertogenbosch, 7 november 2023 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders 

 

Schriftelijke vragen ex. art. 71 RvO 

 

Onderwerp:  

Container voor PBD (Plastic, verpakkingen, blik en drankkartons) is niet verplicht gesteld 

 

Geacht college, 

 

Vanaf 5 februari 2024 verandert de afvalinzameling in onze gemeente en krijgt een groot gedeelte van onze 

inwoners een container voor PBD (plastic, verpakkingen, blik en drankkartons). 

Vooropgesteld is VOOR Den Bosch voor het produceren van minder restafval en begrijpen dat door het 

inzetten van een vierde container het scheiden van afval wordt bevordert en er daardoor minder restafval 

overblijft. Hierdoor wordt de grijze restafval container minder snel vol en  wordt het aantal kilo aan restafval 

per inwoner verminderd.  

Wij hebben echter net als diverse inwoners in onze gemeente veel moeite met de verplichting die nu aan hen 

wordt opgelegd, om de PBD container vanaf 8 januari a.s. wanneer deze containers worden uitgezet door het 

bedrijf Inovim, te moeten gaan afnemen. 

Uitzondering hierop zijn huishoudens die een kleiner perceel dan 150 m2 hebben mogen de PBD container 

weigeren, mits dat voor 1 november jl. werd gemeld. 

Huishoudens met een groter perceel dan 150 m2 krijgen de container thuis en kunnen die dan gaan gebruiken. 

Huishoudens die het PBD toch liever naar een ondergrondse container bij de supermarkt brengen, kunnen de 

container na 1 september 2024 weer inleveren.  

De gemeenteraad heeft op 6 oktober 2020 het raadsvoorstel Afvalvisie 2020 gemeente ’s-Hertogenbosch, 

registratienummer 103007938 vastgesteld. 

Een verplichting zoals nu door u wordt ingevoerd om de PBD container voor huishoudens met een groter 

perceel dan 150 m2 af te moeten nemen, en wanneer daar geen gebruik van wordt gemaakt die pas na 1 

september 2024 in kan worden geleverd is door de gemeenteraad niet besloten. 

Door de wethouder werd toen in de vergadering gemeld dat er geen verplichting is voor het afnemen van een 

vierde container (PBD) een vrije keuze is. 

Deze verplichting heeft u, om wat voor reden dan ook op eigen houtje maar doorgevoerd. 

Wij hebben hierbij de volgende vragen: 

• Waarom hebt u de verplichting tot het afnemen van de PBD container, voor zowel huishoudens met 

een perceel van minder en van meer dan 150 m2 oppervlakte toegevoegd, en wijkt u hiermee af van 

het genomen besluit van de gemeenteraad? 

• Gaat u de opgelegde verplichting tot het afnemen van de PBD container terugdraaien, en zo ja per 

welke datum?  Zo nee, waarom niet? 

Met vriendelijke groet, 

Joep Gersjes, Fractieleider VOOR Den Bosch 


